

73 课 考试后

Lesson 73 After exams

1. 老师：好，考试试卷就分析到这儿。同学们课后要把做错的题重新做一遍，明天交给我。下课。
2. 小明：兰兰，你考了多少分？
3. 兰兰：你猜猜看？
4. 小明：96分 fēn？
5. 兰兰：差不多吧。98分。
6. 小明：哇噻，兰兰，我就说你是神童吧。这么难的考试，你还能得98分？真是太厉害了！
7. Mike：这就叫“一分耕耘，一分收获。”
8. 小明：是啊，到目前为止，兰兰的考试成绩还没下过90分呢。
9. 兰兰：好啦好啦，你们别夸我了。小明，你考了多少分啊？
10. 小明：我这回考砸了，差一点就没及格。
11. 兰兰：到底多少分啊？
12. 小明：61分。
13. 兰兰：小明，别泄气，不是都说失败是成功之母吗？
14. Mike：就是的，只要你以后认真学习、复习，肯定能比这次考得好。我对你有信心！
15. 兰兰：说不准下次考试你也能上90分。
16. 小明：但愿如此。兰兰、Mike，求求你们了，千万别告诉我爸爸。
17. Mike：那你请我们俩吃冰淇淋？
18. 小明：成！没问题。现在就去。
19. 兰兰：对了，Mike，你上次中文考试的成绩出来没有啊？
20. 小明：是啊，你得了多少分？
21. Mike：我嘛，自我感觉还不错，但最后分数怎么样，我可说不好。
22. 小明：你看、你看，他还卖关子呢。
23. 小明：您好，我们要几个冰淇淋。对了，兰兰、Mike你们要什么口味的？
24. Mike：你带了多少钱啊？

Translation

1. Teacher: OK, that's it for going through the exam papers. Students, please re-do the problems you got wrong after class and hand them in to me tomorrow. Next class.
2. Xiao Ming: Lan Lan, what marks did you get?
3. Lan Lan: Guess?
4. Xiao Ming: 96 marks?

5. Lan Lan: Thereabouts. 98.
6. Xiao Ming: Oh wow, Lan Lan, I said you were a prodigy. Such a hard exam and you got a score of 98? That is amazing!
7. Mike: It's called reaping what you sow.
8. Xiao Ming: Yeah, to date, Lan Lan's exam results have never come in below 90.
9. Lan Lan: OK OK, stop complimenting me. Xiao Ming, what score did you get?
10. Xiao Ming: I screwed up this time, I nearly failed.
11. Lan Lan: What's the score?
12. Xiao Ming: 61.
13. Lan Lan: Xiao Ming, don't lose heart, don't they say "failure teaches success"?
14. Mike: That's right, as long as you study hard and do your revision, I'm sure you'll get better results than this time. I have confidence in you!
15. Lan Lan: Maybe you'll get a score above 90 in the next exam.
16. Xiao Ming: I hope so. Lan Lan, Mike, I beg you, please don't tell my Dad.
17. Mike: You'll have to take us out for ice cream?
18. Xiao Ming: Done! No problem. We'll go now.
19. Lan Lan: Oh yeah, Mike, are the results from your last Chinese exam out yet?
20. Xiao Ming: Yeah, what did you get?
21. Mike: I feel pretty good about it, but I'm not sure about what the final score is.
22. Xiao Ming: Look, he's being coy.
23. Xiao Ming: Hello, we want some ice creams. Lan Lan, Mike, what flavour do you want?
24. Mike: How much money did you bring?